
آرمان ملی: در حالی که رئیس فدراسیون 
که خزانه دار  دوچرخه سواری مدعی است 
پیشین فدراسیون پول های این فدراسیون را 
به حساب های دیگر از جمله همسرش واریز 
می کرده است، حالا خانم خزانه دار مدعی 
است که رئیس فدراسیون در جریان انتقال همه 

پول ها بوده است.
   داستان مجمع 

مجمع سالیانه فدراسیون دوچرخه سواری 
کادمی ملی المپیک برگزار شد. در این  در آ
عنوان  به  اسبقیان  محمدشروین  مجمع 
نماینده وزارت ورزش و مهین فرهادی زاد به 
کمیته ملی المپیک حضور  عنوان نماینده 
داشتند. ایسنا 27 خرداد نوشت: در این مجمع 
خزانه دار فدراسیون دوچرخه سواری اعلام 
کرد: من در سال ۱۴۰2 این سمت را تحویل 
گرفتم و هیچ سند خزانه داری وجود نداشت. 
طلبکارها با مستندات جدید به فدراسیون 
می آمدند، اما سندی در فدراسیون موجود 
نبود. جایی را تحویل گرفتم که هیچ چیزی 
ک شده بود.  اسبقیان در  نبود و همه چیز پا
کرد و اسدی  مورد خزانه داری قبلی سوال 
رئیس فدراسیون پاسخ داد: خزانه دار قبلی ۹ 
سال کارمند فدراسیون بود. ما به او مشکوک 
شدیم و حراست مستقر شد و از آقای اسلامی 
خزانه دار فدراسیون والیبال کمک گرفتیم. در 
حالی که من در اجلاس کنفدراسیون آسیا بودم 
از طریق آقای اسلامی متوجه شدم که از حساب 
فدراسیون پول برداشت شده و متوجه شدیم 
در حالی که توکن در اختیار من و آقای اسلامی 
بود، او دست به جعل نامه زده و پول برداشت 
کرده است.  او ادامه داد: از طریق مراجع قضایی 
اقدام کردیم و گردش مالی از سال ۱۴۰۰ گرفته 
شد و متوجه شدیم پول ها قبل از پرداخت به 
طلبکارها، با آن بازی می کرد و وارد حساب های 
مختلف از جمله همسر خود می کرد. در حال 

حاضر هم پرونده او در حال جریان است. البته 
گر گردش حساب  سال های قبل ۱۴۰۰ را هم ا
می گرفتیم باز هم مشکل وجود داشت، اما چون 
در آن سال ها مجمع برگزار شده بود، امکان 
بررسی حساب ها را نداشتیم. خانم خزانه دار 
پول را در نهایت به طلبکار پرداخت می کرد، اما 
قبل از آن به حساب های مختلف واریز می کرد. 
اسدی همچنین مدعی شد: ما در فدراسیون 
همیشه بدهکار بودیم و قبل از دریافت پول قول 
آن را به طلبکار داده بودیم و پول هم از حساب 
برداشت می شد، فکر می کردیم خزانه  دار طبق 
برنامه ریزی قبلی به حساب طلبکارها واریز 
کرده است. او با ترفندهای مختلف سندسازی 
می کرد و هر زمان خودم می خواستم کار را انجام 
دهم به بهانه و راه های مختلف اجازه این کار 
را به من نمی داد.آقای داوری و رشیدی چون 
دوره کوتاه مدتی در فدراسیون بودند، متوجه 
این اتفاقات در خزانه داری نشدند و بعد از 
انتخابات که فدراسیون کمی به آرامش رسید 

متوجه ماجرا شدیم.
   صحبت خزانه دار

خزانه دار پیشین فدراسیون دوچرخه سواری 
در  شده  ح  مطر موارد  ایسنا  با  گفت وگو  در 
مجمع سالانه دوچرخه سواری را رد و ادعاهای 
ح کرد.  مریم مدنی در گفت وگو  دیگری را مطر
با ایسنا، مدعی شد: من و رییس فدراسیون 
هر دو امضادار بودیم؛ یعنی نه بدون امضای 
کاری انجام می شد و نه بدون امضای  من 
رییس فدراسیون. زمان سرپرستی او، بودجه 
با  آقای اسدی  و  بود  کم  فدراسیون بسیار 
گر اردوها را برگزار  همسر من صحبت کرد که ا

نکند و اعزام ها را انجام ندهد، نمی تواند در 
انتخابات رای بیاورد. همسر من هم اعلام کرد 
از او حمایت می کند و هرجا کم و کاستی داشت، 
گر اعزامی  انجام می دهد. او در ادامه ادعا کرد: ا
انجام می شد اسدی از همسر من دلار قرض 
می گرفت و به اعتبار همسر من از آژانس های 
من  همسر  می کرد.  تهیه  بلیت  هواپیمایی 
هزینه هایی انجام داد و بعد از دریافت بودجه، 
پول به جای هزینه های انجام شده به حساب 
همسر من واریز شد. رییس فدراسیون تمام 
این موارد را علیه من پرونده درست کرد و در 
کنون  حال حاضر هم در حال رسیدگی است و تا
هیچ چیزی ثابت نشده است. من تمام مدارکی 
که داشتم را به کارشناس ارائه کردم و این مدارک 
تایید شده اند. از طرفی رییس فدراسیون حق 
نداشت این مسائل را در مجمع سالانه مطرح 
کند زیرا هیچ حکمی علیه من صادر نشده است. 
رییس فدراسیون عنوان می کند پول فدراسیون 
به حساب همسر من رفته بله درست است 
گر  چون هزینه ها را همسر من انجام داده بود. ا
فدراسیون بودجه داشته چرا از همسر من پول 
گر هم پول قرض نگرفته تمام  قرض گرفته است. ا
فیش های واریزی و این که چه زمانی پول ها 
از فدراسیون به حساب همسر من عودت 
داده شده، موجود هستند. مدنی با اشاره به 
صحبت های رئیس فدراسیون مبنی بر این 
گر سال های قبل از حضور او را هم بررسی  که ا
کنند، در حساب های فدراسیون مشکل وجود 
داشته است، مدعی شد: ۹ سال در فدراسیون 
دوچرخه سواری خزانه دار بودم و قبل از حضور 
آقای اسدی هر سال حسابرسی انجام شده و 
مجمع سالانه را برگزار کردیم. رییس فدراسیون 

گر سال های قبل  در مجمع سالانه عنوان کرده ا
از حضور او را هم بررسی کنند مشکل داشته و 
من بابت این ادعا وکیل گرفتم و شکایت کرده ام. 
باید ثابت کند بر اساس چه مستنداتی چنین 
ح کرده است. زمانی که من به  ادعایی را مطر
مسائل اسپانسری معترض شدم و به این که 
چرا قرارداد ۱۰ میلیون یورویی ثبت نشده یا 
لباس هایی که از یک کشور دیگر وارد کردند 
ثبت اموال نشده، رییس فدراسیون این پرونده 
را علیه من تشکیل داد. او افزود: ابتدا در پرونده 
عنوان کرد، من اختلاس کرده ام و سپس در 
مجمع فدراسیون بیان شد که با پول ها بازی 
کرده ام. فدراسیون موبایل بانک و اینترنت بانک 
هم داشته و این چه رییس فدراسیونی است که 
حساب را اصلا چک نمی کرد که چقدر پول دارد؟ 
خزانه دار پیشین فدراسیون دوچرخه سواری در 
مورد این که در مجمع فدراسیون ادعا شد زمانی 
که رئیس فدراسیون در ایران نبوده با جعل 
نامه از حساب فدراسیون پول برداشته شده 
است؟ گفت: رئیس فدراسیون عنوان می کند 
که بر روی یک شماره نامه مشخص جعل نامه 
صورت گرفته و این پول برداشت شده است. 
من درخواست کارشناس IT کرده ام که آیا واقعا 
آن شماره نامه به من ارجاع داده شده بوده یا 
. شاید هم نامه واقعا جعل شده باشد اما  خیر
آیا جاعل من هستم؟ باید این را هم ثابت کند. 
تمام هزینه هایی هم که همسرم انجام داده 
بود را با دستور خود رئیس فدراسیون پول 
برداشت می کردم و به حساب واریز می کردم. 
او در پاسخ به این پرسش که یعنی هر پولی وارد 
حساب همسر شما شده با دستور خود رییس 
کید کرد: بله. خزانه دار  فدراسیون بوده است؟ تا
پیشین فدراسیون در پاسخ به این پرسش که 
همسر او برچه اساسی به فدراسیون پول قرض 
داده است؟ مدعی شد: همسرم سمتی در 
فدراسیون ندارد و اصلا ورزشی نیست. او دوستی 
قدیمی با آقای قمری و داوری داشت. زمانی 
هم که آقای اسدی سرپرست فدراسیون بود از 
همسرم خواست که حمایتش کند. نایب رییس 
بانوان پیشین فدراسیون هم از جیب خودش 

پول می داد تا کارهای فدراسیون پیش رود.
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ماجرای خزانه
 فدراسیون دوچرخه سواری 

 قهرمانی دختران تکواندو جام  
ریاست فدراسیون جهانی 

ششمین دوره مسابقات تکواندو بین المللی 
جام ریاست فدراسیون جهانی در گروه بانوان با 
قهرمانی تیم ایران به پایان رسید. به گزارش مهر، 
این دوره از مسابقات که جمعه 27 بهمن ماه 
با حضور ۳۹2 تکواندوکار از کشورهای مختلف 
در سالن خانه تکواندو آغاز شده، عصردیروز 
با قهرمانی تیم دختران ایران به پایان رسید. 
تکواندوکاران کشورمان با کسب ۶ مدال طلا و 
2 نقره عنوان قهرمانی این رقابت را به نام خود 
ثبت کردند. پس از تیم ایران قزاقستان با یک طلا 
و دو برنز عنوان نایب قهرمانی را از آن خود کرد و 
ارمنستان هم با یک طلا سوم شد. تیم های اردن 
و آذربایجان هم با حضور در رتبه های چهارم و 
پنجم به کار خود در این رقابت ها پایان دادند. 
در پایان این رقابت ها »آیدا خورشیدی« در وزن 
۵7- کیلوگرم کشورمان به عنوان برترین بازیکن 
این رقابت ها انتخاب شد. مهروز ساعی از )ایران( 
نیز عنوان برترین سرمربی این دوره از رقابت ها 
انتخاب شد. »آرایلیم آیمورزینا« )قزاقستان(، 
کره جنوبی(، سیده مهنوش  می جونگ لی )
مظلوم )ایران( و شبنم دلکش )ایران( به عنوان 
برترین داوران ششمین دوره رقابت های جام 
بانوان  ریاست فدراسیون جهانی در بخش 

انتخاب شدند.

منهای فوتبال

سادیو مانه بعد از پیروزی تیم 
ملی فوتبال پرتغال برابر اسلوونی 
پستی را در ستایش از کریستیانو 
رونالدو منتشر کرد.سادیو مانه، 
هم تیمی کریستیانو رونالدو در 
النصر، پستی را منتشر کرد. مانه 
در این پست نوشت: »تو همچنان 

قهرمانی بزرگی هستی.«

تیم ملی تکواندوی زنان ایران با 
کش قهرمان جام  پیروزی بر مرا
جهانی کره جنوبی شد. تیم ملی 
تکواندوی زنان ایران در فینال 
جام جهانی کره جنوبی ۲ بر یک 
کش به برتری رسید و  مقابل مرا
برای اولین بار موفق به کسب 

عنوان قهرمانی شد.

باشگاه اورنبورگ روسیه در 
حالی به دنبال جذب جواد 
آقایی پور است و مکاتبات لازم 
برای خرید او را انجام داد که در 
حال حاضر محمد قربانی را 
به عنوان لژیونر ایرانی در اختیار 
دارد و در تمرینات پیش فصل از 

این بازیکن بهره می برد.

ت
شــ
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        لژیونر   تمجید قهرمان 

گفت وگو

و  استقلال  بازیکن سابق  حسن اشجاری 
گردان  کارشناس فوتبال در مورد وضعیت شا

نکونام قبل از شروع لیگ برتر صحبت کرد. 
   در خصوص وضعیت فعلی استقلال چه 

نظری دارید؟
 باید زودتر تکلیف سرمربی مشخص می شد 
زیرا این احساس به وجود آمده بود که ادامه 
حضور نکونام در استقلال مشخص نیست. 
باید باشگاه سریع تر اطلاع رسانی می کرد تا کار 
سرمربی زودتر آغاز می شد. زمانی که تکلیف 
سرمربی استقلال مشخص شود، باید بنا بر 
نیازهای او و لیستی که می دهد بازیکنان جدید 
جذب شود. سال گذشته شنیدم اختلافات 
وجود دارد و این مساله در نهایت منجر به عدم 
جذب اورونوف شد که دیدیم در قهرمانی رقیب 
چه تاثیری داشت. استقلال قطعا نیاز به بازیکن 
جدید نیاز دارد. در همه خطوط این تیم بازیکن 
می خواهد و باید بر اساس نیازهای سرمربی 

بازیکن جذب شود. 
   نظر شما  در خصوص عملکرد بازیکنان 

این تیم در سمت چپ  چیست؟
 جلالی عملکرد بسیار خوبی داشته و روی ۱۰ 
گل تاثیر داشت. برای پست وی نیاز به یک ذخیره 
کیفیت داریم. هرچند که همانطور که گفتم  با

استقلال در همه خطوط نیاز به بازیکن دارد.
    در خصوص فصل آینده چه نظری دارید؟

 ثبات در هر تیمی جواب می دهد. با توجه به 
مشکلاتی که بوجود آمد، نکونام این حق را داشت 
که بگوید نفراتش جذب نشدند. در مجموع 
هم با توجه به اینکه نکونام سابقه سرمربیگری 
در استقلال را نداشته می توانم بگویم در اولین 
فصل خود عالی نتیجه گرفته است. هیچ کدام از 
مربیان استقلال در لیگ برتر در همان فصل اول 
قهرمان نشده اند.  مجیدی در ابتدا سینوسی 
نتیجه گرفت و در ادامه با ثبات قهرمان شد. 
نکونام با توجه به حواشی بوجود آمده و ابزاری 
که داشت خوب نتیجه گرفت. همدلی همیشه 
کتور و سپاهان امسال در  جواب می دهد. ترا
فصل نقل و انتقالات بیکار نخواهند بود و به 
نظر می رسد هیچ تیمی امسال برای قهرمان کار 

آسانی نخواهد داشت.

اشجاری: 
باید بر اساس نیازهای 

 سرمربی بازیکن 
جذب شود

اسبقیان: شاهد درخشش هندبال  
خواهیم بود 

معاون  اسبقیان،  شروین  محمد  ایسنا: 
فرهنگی و توسعه ورزش قهرمانی در حاشیه 
اظهار  هندبال  فدراسیون  سالیانه  مجمع 
گر وضعیت هندبال را رصد کنیم بعد از  کرد: ا
کدل موفقت های قابل قبولی  را  حضور آقای پا
کسب کرده که قابل دفاع است. در چهار سال 
پیش رو هم شاهد درخشش هندبال خواهیم 
بود. در جریان هستم که او چقدر از وزارت 
و معاونت ها موضوعات مختلف را پیگیری 
می کند. او افزود: ما در فدراسیون هندبال این 
روزها شاهد اتفاقات خوب هستیم. در مسیر 
ورزش قهرمانی چشم انداز خوبی را متصور 
هستیم. دیدگاه ما این است که قطعا هندبال 
کشور به روزهای خوبی نزدیک خواهد شد. 
دومین موضوع بحث فرهنگی است. به نظر 
گر این مسائل  من بحث معنویت مهمتر است. ا
بماند سبب دردسر می شود.  ابتر  فرهنگی 
گر  ا باشند  هماهنگ  هواپیما  بال  دو  باید 
یکی مشکل دار شود قطعا این پرواز به هدف 
مطلوب نمی رسد. در ورزش معتقدیم که ورزش 
قهرمانی یک بال و بخش فرهنگی بال دیگر 
هواپیماست و در این صورت است که پرواز 
اوج خواهد گرفت. معاون وزارت ورزش گفت: 
بر اساس دستور وزیر حکم من معاون فرهنگی 
و توسعه ورزش قهرمانی است. معنی آن این 
کنار ورزش  است که موضوعات فرهنگی در 

قهرمانی اهمیت دارد.

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
تسنیم: باشگاه پرسپولیس بعد از اتفاقاتی که در مورد علیرضا 
خ داد، حالا درصدد جذب یک دروازه بان مطمئن  بیرانوند ر
با شرایطی خاص است. مدیران باشگاه پرسپولیس معتقدند 
که فسخ قرارداد بیرانوند غیرقانونی است و با اینکه خبرهای 
مختلفی در مورد عدم تمایل رضا درویش برای بازگشت این 
بازیکن به جمع سرخپوشان شنیده می شود، باشگاه پرسپولیس 
همچنان تمایل دارد که همکاری با بیرانوند را ادامه دهد، مگر 
اینکه اتفاقات غیرقابل پیش بینی رخ دهد. بر اساس این گزارش، 
مدیران پرسپولیس منتظر تشکیل جلسه کمیته تعیین وضعیت 
هستند تا تکلیف شکایت این باشگاه از بیرانوند مشخص شود، 
ولی با این حال، مدیران باشگاه با پیش بینی برخی احتمالات 
کره کرده اند؛ محمدرضا اخباری  با یک دروازه بان دیگر هم مذا
کرات از روز شنبه  . شروع این مذا گلر فصل پیش باشگاه گل گهر
بود و حتی پرسپولیسی ها با این بازیکن به توافق ابتدایی هم 
دست پیدا کرده اند، ولی پیوستن اخباری به پرسپولیس منوط 
به جدایی قطعی بیرانوند است. هرچند درویش بابت برخی 
رفتارهای بیرانوند از این بازیکن عصبانی است، اما برخی از 
بازیکنان و نزدیکان مدیرعامل پرسپولیس از او خواسته اند 
بیرانوند را با قراردادی جدید که به ضرر باشگاه هم نباشد حفظ 
کند. پرسپولیسی ها رضایت اخباری را جلب کرده اند، ولی حضور 
او منوط به جدایی قطعی بیرانوند است، دروازه بانی که قصد دارد 
کتور، دوباره به پرسپولیس برگردد. به  با وجود توافق با باشگاه ترا
نظر می رسد تا چند روز دیگر تکلیف ماندن یا جدایی بیرانوند 

مشخص شود.

بیــن المــلل 
   سنگربان پیشین آتزوری و یوونتوس ممکن است به 
نقش خود در تیم ملی ایتالیا خاتمه دهد. چند منبع ایتالیایی 
از درخواست جانلوئیجی بوفون مدیر تیم ملی فوتبال ایتالیا از 
فدراسیون فوتبال این کشور برای برگزاری یک جلسه با هدف 
کره درباره آینده او در تیم ملی و برنامه های بلند مدت شان  مذا
خبر داده اند. در پی حذف ناامید کننده ایتالیا از یورو 2۰2۴، 
گمانه زنی های فراوانی درباره احتمال اعمال تغییرات ساختاری 
در کادر فنی این تیم صورت گرفته است،هر چند که مهمترین آنها 
یعنی برکناری لوچانو اسپالتی از سرمربیگری تیم منتفی شده است. 
آینده بوفون به عنوان مدیر تیم اما هنوز در هاله ای از ابهام قرار 
دارد. در حالی که برخی رسانه ها از تصمیم کاپیتان سابق آتزوری 
برای استعفا از سمتش خبر داده اند، برخی دیگر از جمله شبکه 
اسکای اسپورت ایتالیا و توتواسپورت، روایت دیگری داشته اند. 
لوچانو اسپالتی سرمربی تیم ملی ایتالیا سال گذشته بوفون را به 
عنوان مدیر تیم معرفی کرد، اما عملکرد ضعیف آتزوری در یورو 
2۰2۴ بوفون را نسبت به آینده اش در کادر فنی آتزوری دچار تردید 
کرده است و به همین دلیل او درخواست برگزاری جلسه ای را 
کامی اخیر مطلع شود  داشته تا در آن از شرایط کاری خود بعد از نا
و اطمینان حاصل کند که نقشی مهم در این تیم خواهد داشت. 
طبق ادعای نشریه توتواسپورت؛ اسپالتی هم ممکن است در این 
جلسه حضور پیدا کند تا شانس ماندن بوفون را افزایش دهد. 
حذف ایتالیا از یورو برخلاف چیزی که شاید برخی انتظارش را 
داشتند، استعفای اسپالتی گابریله گراوینا از ریاست فدراسیون را 
در پی نداشت اما گراوینا اعلام کرد که انتخابات ریاست فدراسیون 

ماه نوامبر سال جاری برگزار خواهد شد.

درویش: گاریدو تا آخر هفته می آید
رضا درویش مدیرعامل تیم فوتبال پرسپولیس روز سه شنبه 
شورای  گفت:  باشگاه  این  وضعیت  آخرین  خصوص  در 
برون مرزی مجوز خوان کارلوس گاریدو را صادر کرده و فقط 
گفته برخی از مدارک این مربی ناقص است و باید مدارک کامل 
ارائه شود. مدارک کامل شده و ظرف یکی دو روز آینده مجوز 
وی به صورت کامل صادر خواهد شد. به احتمال زیاد تا آخر 
کنش به بدهی  هفته این مربی به ایران خواهد آمد. وی در وا
۱۳ میلیاردی سازمان لیگ به پرسپولیس عنوان کرد: طبق 
صورتی که سازمان لیگ اعلام کرده این سازمان به ما بدهکار 
گر کارشناسی شود فکر می کنم این مبلغ بیشتر باشد.  است و ا
تبلیغات محیطی فصل گذشته را اصلا به ما ندادند. ما ۱۵ 
بازی میزبان بودیم و زمانی که می خواستیم از سازمان لیگ 
حق تبلیغات محیطی بخریم مبلغی بین ۳ تا ۴ میلیارد باید 

پرداخت می کردیم. دو فصل است که سازمان لیگ به ما پولی از 
این بابت نداده و بدهکار است. جالب است که یک تیم از فصل 
قبل 7۰ تا ۸۰ میلیارد به سازمان لیگ بدهکار است و ما نیز در آن 
سهیم هستیم. اساس محاسباتی آنها چطور است، نمی دانیم. 
حیدر بهاروند رئیس سازمان لیگ اعلام آمادگی کرده و با 
تشکیل کارگروهی این موضوع را رسیدگی می کنیم. مدیرعامل 
کنش به بازگشت علیرضا بیرانوند، مهدی  پرسپولیس در وا
گر اجازه دهید تا هفته آینده  ترابی و دانیال اسماعیلی فر گفت: ا
وضعیت همه چیز مشخص خواهد شد. ما نامه ای دادیم و به 
آنها اعلام کرده ایم باشگاه تا  آخر هفته منتظر آنها خواهد بود تا 
وضعیت خود را مشخص کنند. آنها سال ها بازیکنان ما بودند 
و از بهترین بازیکنان ما بودند. قرارداد دو نفر از آنها تمام شده 
است و حق انتخاب دارند ولی چون پرسپولیسی هستند منتظر 

کنش به این  هستیم ببینیم می خواهند بماند یا نه؟ وی در وا
موضوع که اسماعیلی فر پشیمان شده و می خواهد برگردد، 
گفت: بحث پیشمانی مطرح نیست. بازیکن چند سال در یک 
گر بیایند معرفت  تیم بازی می کند و بعد ترجیح می دهد برود. ا
خود را نشان دادند چرا که از رقم های نجومی گذشته اند. ما 
هم گفتیم باشگاه حدی دارد و ما نمی توانیم از آن عبور کنیم. 
درویش در پایان بیان کرد: همه تلاش ما این است که یک تیم 
غ از دلالی ها و  در حد و اندازه نام پرسپولیس ببندیم آن هم فار
حواشی. تیمی می بندیم که در آسیا اسم پرسپولیس را برجسته 
کند. روز گذشته بانک شهر در جلسه ای که داشتیم دستور داد 
تا بدهی بازیکنان پرداخت شود. امیدوار هستم سایر بانک ها 
نیز به خودشان بیایند و یک یاعلی )ع( بگویند و در تعیین 

وضعیت باشگاه پرسپولیس دخیل باشند.

فوتبال  تیم  فرانسوی  هافبک  پوگبا  پل 
یوونتوس درباره وضعیت خود در این تیم پس 
از محرومیت طولانی مدت ناشی از دوپینگ 

صحبت کرد.
   محرومیت 

 پل پوگبا اعلام کرد که هنوز بازیکن یوونتوس 
است و با وجود محرومیت چهارساله اش به 
خاطر دوپینگ هیچ تصمیمی برای آویزان 
کردن کفش های خود ندارد اما بانوی پیر ترجیح 
داده که در مورد وضعیت او سکوت اختیار کند. 
پوگبا که در نخستین هفته فصل گذشته سری 
A تست دوپینگش به دلیل مصرف یک داروی 
ممنوعه در اردوی پیش فصل یوونتوس در 
آمریکا مثبت از آب درآمد، تا سال 2۰27 نمی تواند 
به دنیای ورزش برگردد. در واقع زمانی که پوگبا 
۳۴ ساله خواهد شد نمی  توان انتظار داشت 
یکی از بزرگان فوتبال اروپا به سراغش برود. با 
این وجود ستاره سابق منچستریونایتد می گوید 

قصد بازنشسته شدن ندارد. پوگبا که به دعوت 
فدراسیون فوتبال فرانسه، قبل از بازی تیم ملی 
این کشور با بلژیک در مرحله یک چهارم نهایی 
گردان دیدیه دشان  یورو 2۰2۴ به ملاقات شا
رفت و نظاره گر پیروزی یک بر صفر آنها در شهر 
دوسلدورف بود، به شبکه اسکای اسپورت 
ایتالیا گفت: بسیار خوشحالم که این مردم را و 
ابراز محبت شان را می بینم. از آخرین حضورم در 
ورزشگاه ها مدتی می گذشت و به همین دلیل 
دیدن اینکه هواداران نام مرا صدا می زنند واقعاً 

صحنه لذت بخشی بود.
   کلیپ 

ماه گذشته پوگبا به خاطر انتشار کلیپی 
که در آن گفت به خاطر محرومیتش خود را 
مرده فرض می کند، جنجال ساز شد. او اما 
کنون می گوید که ویرایش اشتباه آن کلیپ  ا
سبب شده تعبیر نادرستی از منظورش صورت 
گر  بگیرد. هافبک یوونتوس اظهار داشت: ا

از من ویدئویی نمی بینید که در آن بگویم 
فوتبالم تمام شده، به خاطر این است که هنوز 
فوتبالیستم. هنوز هم اینجا هستم، سالم 
و قبراق و امید دارم که در یک فرصت دیگر 
با چیزی که به نظرم یک بی عدالتی است، 
بجنگم. ببینیم چه می شود. همه چیز درست 
خواهد شد. نمی دانم آیا شما تمام مصاحبه ام 
را دیده اید یا نه اما چیزی که منتشر شده تنها 
بخشی از صحبت های من بوده و زمانی قطع 
شده که حتی هنوز حرف هایم تمام نشده 
بود. وی افزود: هرگز در آن مصاحبه نگفتم که 
پوگبا دیگر وجود ندارد. پوگبا همین جاست. 
پس تا زمانی که از زبان خودم نشنیدید که 
بگویم، دست از فوتبال بازی کردن کشیده ام، 
من قصد چنین کاری ندارم. هنوز هم خودم را 
یک فوتبالیست می دانم. هنوز تمرین می کنم 
و باید روحیه ام را حفظ کنم. این روزها زمان 
بیشتری را با خانواده ام سپری می کنم و بزرگ 

شدن فرزندانم را می بینم. با تمام اینها کاری 
که عاشقش هستم یعنی فوتبال بازی کردن را 
انجام نمی دهم اما واقعاً برای برگشتن به زمین 
بازی اشتیاق دارم؛ مثل یک بچه که آرزوی 

تبدیل شدن به یک بازیکن حرفه ای را دارد.
   قرارداد 

فرا  با  که  کرده اند  گزارش  برخی رسانه ها 
رسیدن ۳۰ ژوئن، یوونتوس قرارداد پوگبا را با 
وجود نپرداختن حقوق به او فسخ خواهد 
کرد. او درباره وضعیت فعلی اش با یوونتوس 
کید کرد: طبق آخرین چیزهایی که شنیده ام،  تأ
هنوز بازیکن یوونتوس هستم، پس شما باید 
این سؤال را از باشگاه بپرسید. هنوز قرارداد 
دارم. موفق نشده ام با مدیران یا مربی باشگاه 
صحبت کنم. آنها سکوت کرده اند. فکر می کنم 
که منتظر هستند تا نتیجه فرجام  خواهی ام 
مشخص شود. در مورد سایر چیزها باید از 

باشگاه بپرسید.

پیشرفت فوتبال در مالی؛ افت در فنی 

قانون سقف بودجه باشگاه های لیگ برتری تصویب شده 
گر تیم های  و کارگروه نظارت بر این قانون هم وجود دارد. ا
نظارتی و امنیتی به فوتبال ورود کنند، خیلی از مسائل حل 
می شود. اول با تعیین مجازات سنگین، دلال ها را حذف کنند، 
بگذاریم دیگر به فوتبال نیایند، بعد از بازیکنان بازنشسته تیم 
ملی در امور ایجنت ها استفاده کنیم. برای دلال ها بس است 
هر چقدر که توانستند خون فوتبال را مکیدند و آن را در ایران 
ضعیف و ضعیف تر کردند. فدراسیون فوتبال پروانه تمامی 
ایجنت ها را باطل کند. یک سری افراد موجه و ملی پوشانی را 
که کسب و کاری ندارند پس از برگزاری چندین و چند جلسه 
گاه کند. بعد آنها را  کلاس آموزشی به قوانین و چند و چون کار آ
وارد چرخه کنند تا روندی تخصصی را در پیش گرفته باشند. 
مسأله بعدی بازارگرمی بازیکنان است. با چه سندی بازیکنی 
مثل آقایی پور یا دیگر بازیکنان می توانند ثابت کنند از روسیه 
گر چنین  یا دیگر کشور های خارجی پیشنهاد دارند؟ حتی ا
پیشنهادی باشد، عدد و ارقام پیشنهاد شده خیلی پایین تر 
از تیم های داخلی است. ایجنت های داخلی با ایجنت های 
خارجی هماهنگ شده اند و سندسازی می کنند. مدیران ما 
باید باهوش باشند و فریب نخورند. به خاطر اینکه یک بازیکن 
در حال لژیونر شدن است، دست و پای خود را گم نکنند و با 
مبالغ سنگین راضی به جذب چنین بازیکنانی شوند. در خارج 
، الکی پول خرج بازیکن نمی کنند. بهترین لژیونر های  از کشور
ما هم از تیم های معمولی خارجی شروع کردند و امروز در 
تیم های بهتری بازی می کنند.  فساد در همه جا هست، شاید 
ریشه کن نشود ولی می توان آن را کمرنگ کرد. در مورد بازیکنانی 
که به دنبال پیشنهاد نجومی هستند، یاد خاطره ای از فیروز 
کریمی افتادم. او می گفت نفر سی ام تیم های اول تا سوم را 
گر  می گیرم ولی نفر اول تیمی را که سقوط می کند نمی گیرم، ا
خوب بودند تیم شان را حفظ می کردند. جواد آقایی پور 
ظرفیت خوبی دارد و حتماً به لحاظ فنی بازیکن قابلی است 
ولی بازیکنان زیادی را در تمامی این سال ها داشتیم که در 
تیم های خود ستاره بودند، با مبالغ کلان به پرسپولیس و 
استقلال آمدند، اما نصف بازی گذشته خود را هم نتوانستند 
ارائه کنند. در نهایت هم جدا شدند. اینها چیزی جز دسیسه 
ل ها و مربیان فاسد نیست. به ضرس قاطع می گویم  دلا
فوتبالیست درجه یک فوتبال کشورمان برای یک فصل نباید 
بیشتر از ۱۰ میلیارد تومان قرارداد ببندد. در کشور های پیشرفته 
گر قرارداد های بالاتری وجود دارد همه امکانات هم  فوتبالی ا
در عالی ترین سطح است. نباید که تیم های ایرانی به دلار با 
همدیگر معامله کنند. در نتیجه تنها پیشرفت فوتبال ما در 

مسائل مالی است و در دیگر امور افت داشته ایم.

علی اصغر مدیرروستا 
کارشناس فوتبال 

پوگبا: هنوز بازیکن یوونتوس هستم  


